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Abstract (en)
[origin: US2016164154A1] A high frequency signal feed through by which the ends of an input side coaxial cable and an output side coaxial cable,
to be connected to each other, each comprising an interior conductor and an exterior conductor surrounding the interior conductor, are coupled to
each other, showing a housing, a preferably pressure-resistant signal feed through arranged in the housing for the interior conductor, with the interior
conductor being coupled at a conductive structure, arranged preferably centrally in the housing and capable of handling high frequencies, with at
least one element for the galvanic separation being arranged between an input side and an output side, with the housing showing the structure for
the galvanically separated coupling of the exterior conductor.

Abstract (de)
Hochfrequenzsignaldurchführung (1), mittels derer die miteinander zu verbindenden Enden einer eingangsseitigen Koaxialleitung (3) und einer
ausgangsseitigen Koaxialleitung (5), jeweils bestehend aus einem Innenleiter (7) und einen den Innenleiter (7) umgebenden Außenleiter (9)
miteinander gekoppelt werden, mit einem Gehäuse (11), einer in dem Gehäuse (11) angeordneten, vorzugsweise druckfesten Signaldurchführung
(13) für den Innenleiter (7), wobei der Innenleiter (7) an eine vorzugsweise zentrisch in dem Gehäuse angeordnete hochfrequenztaugliche
Leiterstruktur gekoppelt ist, wobei zwischen einer Eingangsseite und einer Ausgangsseite wenigstens ein Element zur galvanischen Trennung
angeordnet ist, wobei das Gehäuse die Struktur zur galvanisch getrennten Kopplung der Außenleiter aufweist.
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